
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ  
   

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.4/27-3-2013 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
 Αριθ. απόφασης  91                           Περίληψη 

Συμπλήρωση της 486/99 προγενέστερης απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης σχετικά με την έγκριση 
Κανονισμού Λειτουργίας της Δημοτικής Αγοράς 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 27 Μαρτίου 2013 ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.13472/22-3-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου 
Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 24 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 
5) Βασιλούδης Ηλίας 
6) Βορίδης Δημήτριος 
7) Δρεμσίζης Ιωάννης 
8) Ηλιάδης Θωμάς 
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
10) Κολλάρος Γεώργιος 
11) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
12) Μαζαράκης Σπύρος  
13) Μούρκας Χρήστος  
14) Μπεκτές Σαμπρή 

 
15) Μπένης Δημήτριος 
16) Ξυνίδης Αθανάσιος 
17) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 
18) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
19) Πατσίδου Δέσποινα 
20) Παπασταματίου Γεώργιος 
21) Πούλιος Χρίστος 
22) Τσέπελης Εμμανουήλ 
23) Φανουράκης Εμμανουήλ 
24) Φωτιάδης Νικόλαος 

 
  

 
                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 
2) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 
3) Καλογερής Κρίτων 
4) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
5) Ταρενίδης Παναγιώτη 

6) Τοπ Ισμέτ 
7) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
8) Φιλίππου Φίλιππος 
9) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)  
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και ο Πρόεδρος της Τοπικής 
Κοινότητας Δαφνώνα Σιδηρόπουλος Δημήτριος   
 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 
και έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 4

ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης την αριθμ.πρωτ.11639/11-3-2013 

εισήγηση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής η οποία έχει ως εξής: 
ΣΧΕΤ :α) το άρθρο 73  παρ.1.Β.ν του Ν.3852/10, β) το άρθρο 79 παρ.δ) περίπτ.δ1 του Ν.3463/2006 

«Κώδικας Δήμων και Κοινοτήτων», γ) η αριθ.πρωτ.9003/25-3-2013 εισήγηση του Γραφείου Εσόδων, δ) η 

αριθ.12/4-3-2013 Απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής 
Έχοντας υπόψη τα παραπάνω σχετικά  παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο 

συμπλήρωση του άρθρου 5 του Κανονισμού Λειτουργίας της Δημοτικής Αγοράς ως εξής: «τα καταστήματα 
9,10-11, 40, 41 που βρίσκονται στη βόρεια πλευράς της Δημοτικής Αγοράς να χρησιμοποιούνται για 
οποιαδήποτε χρήση καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την αριθμ.12/2013 ομόφωνη απόφαση της 
Επιτροπής Ποιότητας Ζωής. 

Συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Πούλιο Χρίστο ο οποίος μεταξύ των 
άλλων είπε: «Θεωρώ ότι η απόφαση είναι προς την σωστή κατεύθυνση αλλά είναι αποσπασματική. Είχαμε 
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βάλει σαν θέμα να αλλάξει άρδην μορφή η δημοτική αγορά. Τα δύο τελευταία χρόνια δεν υπάρχει 
ενδιαφέρον. Δηλαδή ξενοικιάζεται κάτι δε νοικιάζεται με τίποτα. Ή κάνουμε κάποιες ενέργειες οι οποίες θα 
προκαλέσουν σοκ εκεί πάντα όμως σε συνεννόηση με τους ήδη υπάρχοντες εκεί, δεν θα τους αγνοήσουμε 
αλλά τη καλή πρόθεση θα πρέπει να τη δείξει ο ίδιος ο Δήμος. Έχουμε πάρα πολλά χρόνια που θέσαμε το 
θέμα της Δημοτικής Αστυνομίας η οποία πρέπει να φύγει από κει. Επίσης υπάρχουν κονδύλια στα έργα 
εσωτερικής ανάπλασης τα οποία προέβλεπαν και μεταλλαγή της Ηρώων. Αν είναι δυνατό να προσελκύσουμε 
όχι μόνο μαγαζιά υγειονομικού ενδιαφέροντος. Δεν είμαι ο ειδικός αλλά ας δώσουμε χρήματα για να κάνουμε 
μία μελέτη και να προτείνουν κάποια πράγματα,  ξέρω δημοτικές αγορές οι οποίες δουλεύουν θαυμάσια με 
πολυποίκιλες δραστηριότητες».  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος 
μεταξύ των άλλων είπε: «Παραβρέθηκα στην Επιτροπή και όπως μπήκαν τα ζητήματα δεν διαφωνώ και 
συμφώνησα με την εισήγηση. Με πρόλαβε ο κ. Πούλιος όσον αφορά την εγκατάσταση και στέγαση της 
Δημοτικής Αστυνομίας. Για όσους έχουνε πάει σε γραφικά μέρη της χώρας, για παράδειγμα στη νησιωτική 
Ελλάδα πουθενά δεν θα δεις δημοτική αγορά που να μην έχει αυτό το παραδοσιακό, λίγο ανατολίτικο ύφος. 
Θέλει ένα χαρακτήρα. Αυτό που λέει ο κ. Πούλιος στο συγκεκριμένο έχει δίκιο». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη δημοτική σύμβουλο Πατσίδου Δέσποινα η οποία 
συμφώνησε με τις τοποθετήσεις των δημοτικών συμβούλων όμως όπως δήλωσε πρέπει να συσταθεί πρώτα 
ένας καινούριος κανονισμός λειτουργίας της Δημοτικής Αγοράς με εισήγηση από τις υγειονομικές υπηρεσίες 
και από τους ανθρώπους που ήδη εργάζονται στη δημοτική αγορά και να διαφυλαχτεί ο χώρος από θέμα 
υγιεινής και εν συνεχεία να δούνε το θέμα για να γίνει ο χώρος πιο ελκυστικός.   

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Στυλιανίδη οποίος μεταξύ των 
άλλων είπε: «είναι γεγονός ότι το ενδιαφέρον για τα καταστήματα της δημοτικής αγοράς δεν είναι αυτό που 
υπήρχε παλιά. Εγώ συμφωνώ πως ίσως κάναμε το πρώτο βήμα, αλλά θα πρέπει να εισηγηθεί η αρμόδια 
υπηρεσία να συσταθεί ένας καινούριος κανονισμός λειτουργίας σε συνεργασία με τις εκεί επαγγελματικές 
τάξεις προκειμένου να δούμε τι άλλες χρήσεις θα μπορούν να μπουν για να είναι ένας πόλος έλξης και θέλω 
να πω προς τους επαγγελματίες ότι δεν χρειάζεται να φοβούνται στο να μπει και άλλη δραστηριότητα. Αυτό 
θα είναι υπέρ τόνωσης και της κίνησης στη Δημοτική Αγορά.  Να τονίσω ακόμα πως ήδη έχει τελειώσει η 
μελέτη για την ανάπλαση και της οδού Ηρώων και θα υποβληθεί αυτές τις ημέρες και πιστεύω ότι μέσα στο 
καλοκαίρι θα έχουμε και την έγκριση τη ενεργειακής αναβάθμισης στης δημοτικής αγοράς. Να δει η 
υπηρεσία πως μπορούμε να κινηθούμε καλύτερα».   

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση καθώς και 
α)  τις διατάξεις του άρθρου 73  παρ.1.Β.ν του Ν.3852/10, β) τις διατάξεις του άρθρου 79 παρ.δ) περίπτ.δ1 
του Ν.3463/2006 «Κώδικας Δήμων και Κοινοτήτων», γ) την αριθ.πρωτ.9003/25-3-2013 εισήγηση του 
Γραφείου Εσόδων, δ) η αριθ.12/4-3-2013 Απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής καθώς και την 
αριθμ.486/99 προγενέστερη απόφασή του 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Συμπληρώνει την αριθμ.486/99 προγενέστερη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου σχετικά με την 

Έγκριση του Κανονισμού λειτουργίας της Δημοτικής Αγοράς και συγκεκριμένα στο αποφασιστικό μέρος της 
και στο άρθρο 5, συμπληρώνει την παράγραφο: 
«τα καταστήματα 9,10-11, 40,41 που βρίσκονται στη βόρεια πλευρά της Δημοτικής Αγοράς να 
χρησιμοποιούνται για οποιαδήποτε χρήση καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος».   

Κατά τα λοιπά η 486/99 προγενέστερη απόφαση ισχύει ως έχει. 
Μειοψήφησε η δημοτική σύμβουλος Πατσίδου Δέσποινα για τους λόγους που αναφέρονται στο 

ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης.  
………………………………………………………………………………………………….................... 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 

    Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                      (Ακολουθούν υπογραφές) 
   (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 29-3-2013 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
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